

Referat for brugergruppemødet på Samsø Bibliotek 23/9-2024

Til stede: Carsten, Grete, Anna, Susanne, Bolette & Daniel

Referent: Daniel

1. Godkendelse af referat fra sidste møde

- a. godkendt

2. Nyt fra biblioteket

- a. Vi taler om muligheden for at ændre den bemandede åbningstid, men aftaler at vente til vi er lidt klogere på folkebibliotekets nye rolle efter nuværende budgetforhandlinger, hvor der lægges op til, at der skal spares på PLC-området.

3. Bogen Vandrer – status

- a. Stadig flittigt brugt. Vi overvejer et nyt navn til konceptet, nu hvor vandresedlerne, som aldrig blev udfyldt, ikke længere er en del af Bogen vandrer.

4. Økonomi – brugergruppebudgettet

- a. Vi holder budgettet, og der er pga. modtagen støtte muligvis plads til at betale for et lille ekstraarr. start '25.

5. Arrangementer

a. Afholdte arrangementer – forfatteraften – hvordan gik det?

- i. Det foreslås, at vi afprøver et tidligere tidspunkt, så vi får flere (børnefamilier) med. Derudover kan vi med fordel afholde nichearrangementer senere på efteråret, så de ikke konkurrerer med de dejlige sensommeraftener.

b. Kommende – børneteater søndag 29/9 – hvem gør hvad?

- i. Anna og Daniel mødes og hjælper med at slæbe ting.

c. Vi har søgt støtte til en workshop for børn lørdag 9/11 med Jacinta Madsen – status

- i. Hvis ikke vi får støtte, betaler brugergruppen 50% og bibliotekets arrangementspulje de resterende 50%. + vi flytter datoen til primo '25.

d. Skumringslæsning 11/11 – hvem gør hvad?

- i. Vi satser på, Ida Lundbye kan læse højt, som hun plejer, men det kræver, hun kan få flyttet en vagt.

6. Hvad er vores strategi for at søge støtte hos Statens Kunstfond?

- a. En fordel kan være at søge måske 1 gang årligt til en forfatter/kunstner, vi ikke selv ville kunne få råd til og så med brugergruppens budget betale for en knap så pristung kunstner.

7. Det offentlige brugergruppemøde 21/11 – praktik og planlægning af koncertmed Brian Marx Gibson.

- a. Biblioteket kontakter Brian Marx Gibson

8. Hvad er mandatet hos vores repræsentant i Den kulturelle styregruppe?

- a. At sørge for, der er en kobling mellem gruppen og biblioteket, så sidstnævnte kan indtænke udstillinger i Anton Rosen-huset i planlægningen af udstillinger.

9. Evt.

- a. Næste år: arr. Vi går benhårdt efter at få besøg af Thomas Boberg (forfatteren til den anmelderroste Insula om livet og øproblemer på en lille, unavngiven dansk ø.
- b. Årets kulturoplevelse: Anna fortæller om proceduren – herunder udfordringer ift. Inhabilitet.
- c. Carsten René Nielsen: ny bogudgivelse – der er oplæsning på Bisgaard ifm. Halloween
- d. Næste mødedato: d. 21/11 kl. 18.30-19.00 – lige inden det offentlige brugergruppemøde.